
Protokoll fört vid BDBF:s styrelsemöte 181121 

 
Närvarande: Thomas Axenbratt, Ole Jensen, Anna Järup, Frank Andersson, Ulf Halvorsen, 

Henrik Fryklund, Johan Wedeen, Kjell Berg, Mikael Schön 

 

§1 Thomas öppnade mötet. 

 

§2 Dagordningen godkändes 

 

§3 Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 Ekonomin, ok. 

    

§5 Aktuella tävlingar: 

     DM-mix 24/11, 18 par ( blev 13) 

     DM-veteraner 8/12, 28 par 

     Vinterligan läggs på is. 

     DIV4 lottades: 

     Kungshamn1-Söder2 

     Söder1-Öster2 

     Tjörn1-Kungshamn2 

     Öster1-Tjörn2 

    

§6 Ulf Och Henrik ska göra klubbesök. De ska ta upp: 

      Status på DM-tävlingarna 

      BIT 

      TL-utbildning 

      Samverkan mellan klubbarna 

      Kursverksamhet 

      Uppdatera mailadresser 

  

§7 Beslöts att uppmana klubbarna att bedriva en positiv marknadsföring av tävlingar 

     arrangerade av BDBF, inklusive rallytävlingarna. 

 

§8 Övriga frågor. 

     Hans Johansson vill arrangera en Trivselbridgehelg på Tofta i samverkan med BDBF, 

     hösten-19. Thomas och Mikael utsågs till arbetsgrupp med detta. 

     Massutskicket ”Det händer i BDBF” fungerade bra. 

     Avgifterna i silvertävlingar diskuterades. Är de för höga? 

     Inköpet av projektor inställs.    

§9 Rapporter och skrivelser. Inga inkomna. 

 

§10 Nästa möte 30/1-19 kl.17.00-19.00. Kjell fixar fika. 

 

§11Thomas tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

__________________     ______________________ 

sekr Anna Järup      ordf Thomas Axenbratt 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   
 


